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 بازرس ویژه وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
در مواد 91 و 92 در استان خوزستان منصوب شد

از سوی دفتر بازرسی و مدیریت عملکرد و ناظر ارشد وزارت فرهنگ وارشاد 
اسلامی بازرس ویژه وزیر در مواد 91 و 92 قانون خدمات کشوری در استان 

خوزستان منصوب شد.
طی حکمی از سوی اصغر امیرنیا مدیرکل دفتر بازرسی و مدیریت عملکرد و ناظر ارشد وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی ، عباس حیدری جیبری به عنوان بازرس ویژه وزیر در مواد 91 و 92 
خدمات کشوری در استان خوزستان منصوب شد.در حکم انتصاب عباس حیدری جیبری آمده 
است: به استناد ماده )20( دستورالعمل اجرایی مواد 91 و 92 قانون مدیریت خدمات کشوری و 
تصویب کمیته سلامت اداری و صیانت از حقوق مردم ، جنابعالی را به مدت 3 سال به عنوان 
بازرس ویژه وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در مواد 91 و 92 قانون خدمات کشوری در استان 
خوزستان منصوب می نمایم . انتظار دارد با جدیت و پشتکار در محدوده تخلفات مواد ذکر شده 
بازرسی های لازم را به عمل آورده و ضمن رعایت بی طرفی و امانت داری ، گزارش های متقن 
را مطابق با ترتیبات مقرر در دستور العمل اجرایی مواد 91 و 92 قانون مذکور تهیه و ارائه نمایید.

به پاس همراهی در انتشار کتاب آمارنامه کلان شهر اهواز
شهردار اهواز از مدیر کل فرهنگ و ارشاداسلامی 

خوزستان تقدیر نمود
رضا امینی، شهردار کلانشهر اهواز با اهدای لوح سپاس از حجت الاسلام 
رضا کلاه کج مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی استان به پاس همراهی در 

گردآوری، تدوین و انتشار کتاب آمارنامه کلان شهر اهواز قدردانی کرد.
متن این لوح تقدیر بدین شرح است:

حجت الاسلام والمسلمین جناب آقای کلاه کج
مدیرکل محترم فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان

یقیناً پیشرفت کلان شهر اهواز مرهون تلاش بی دریغ مدیران و مسئولین خدوم و دلسوزی 
است که همواره در جهت تعالی و ارتقای این شهر قدم برداشته اند.همراهی جنابعالی و تلاش 
مجموعه ی همکارانتان در گردآوری و تدوین آمار و اطلاعات برای انتشار سیزدهمین کتاب 
آمارنامه کلان شهر اهواز که منشأ تصمیم سازی بهینه در مدیریت و توسعه شهری است، شایسته 
ی سپاس است.لذا ضمن تقدیر و تشکر از حسن همکاری جنابعالی، سلامتی و توفیق روزافزونتان 

را از درگاه خداوند متعال مسئلت می نمایم.

 ریل ملی قطار شهری مشهد 
با رعایت استانداردها تولید می شود

 مدیر کیفیت فراگیر شرکت ذوب آهن اصفهان گفت: ریل ملی مورد سفارش قطار 
شهری مشهد، با رعایت استانداردها و تضمین کیفیت، تولید می شود.

به گزارش بازار، به دنبال امضای تفاهمنامه همکاری بین ذوب آهن اصفهان و شهرداری کلان شهر مشهد 
مبنی بر تامین ریل خط 3 قطار شهری این شهر که 22 آبان ماه جاری با حضور ایرج رخصتی مدیرعامل 
ذوب آهن اصفهان و سید عبدالله ارجایی شهردار مشهد منعقد شد، تعدادی از مدیران قطار شهری مشهد 
همراه با مشاورین و دست اندرکاران ساخت خط 3 قطار شهری مشهد 22 آذر ماه ضمن حضور در ذوب 
آهن اصفهان از کارگاه نورد ۶۵0 و خط تولید ریل ملی این شرکت بازدید کردند.در این بازدید محمد امین 
یوسف زاده مدیر نورد و محمد صدری مدیر کیفیت فراگیر شرکت همراه با تعدادی از سرپرستان خود با 
پاسخگویی به سوالات بازدیدکنندگان و ارائه توضیحات لازم،آن ها را در جریان چگونگی و مراحل تولید ریل 
ملی در این شرکت قرار دادند.یوسف زاده گفت: ریل مورد سفارش شرکت قطار شهری شهرداری مشهد به 
میزان تناژ تعیین شده در زمان مقرر تولید و تحویل می شود.محمد صدری مدیر کیفیت فراگیر نیز با تشریح 
استانداردهای ملی و بین المللی برای تولید انواع ریل در ذوب آهن اصفهان گفت: تولید ریل درخواستی قطار 
شهری مشهد با مشخصات فنی و کیفیت تعیین شده آغاز شده و با نظارت و تایید سفارش دهنده در زمان 
مقرر تحویل می شود.قاسم زوکی نژاد معاون مالی و پشتیبانی قطار شهری مشهد گفت: کلان شهر مشهد، 
شهری پرجمعیت و زایر پذیر است. از این رو توسعه ناوگان حمل ونقل، احداث خط 3 قطار شهری را در 
دست اجرا دارد.وی افزود: این خط دارای 23 کیلومتر طول است و در فاز اول، برای ساخت ۵ کیلومترآن، 
ریل ملی به ذوب آهن سفارش شده است.زوکی نژاد گفت: در گذشته این محصول از ترکیه خریداری می 
شد ولی در ماه گذشته تفاهمنامه تولید و تحویل ریل ملی بین ذوب آهن اصفهان و شهرداری مشهد امضا 

شد، اکنون هم برایمشاهده و ارزیابی اقدامات انجام شده از این شرکت بازدید کردیم.

اخبار کوتاه 

محمد تقی مهدیزاده مدیرعامل شرکت 
توزیع نیروی برق استان گیلان از آماده 
بــاش کارکنان و اکیپ هــای عملیاتی 
اینشرکت باتوجه به نفوذ تدریجی توده 

هوای بارش زا به منطقه خبر داد. 
وی اظهــار داشــت: عطف به اعلام ســازمان 
هواشناسی استان مبنی برنفوذ تدریجی توده هوای 
بــارش زا به منطقه و گذر جریانات ناپایدار از امروز 
تا اواسط هفته آینده در گیلان، با برگزاری جلسات 

کاری و تعییــن اعضای کمیته بحران و همچنین با تجهیز امورهای اجرایی، 
شرکت توزیع نیروی برق گیلان آمادگی کامل با مقابله با حوادث احتمالی را دارد.
رئیس هیئت مدیره شرکت توزیع نیروی برق گیلان تاکید کرد: بیش از 1۶8 
اکیپ عملیاتی در سطح استان برای رفع ناپایداری های احتمالی حادث شده، با 

امکانات لازم و مورد نیاز در حالت آماده باش قرار دارند.
مهدیزاده گفت: با توجه به گستردگی شبکه فشار ضعیف و متوسط در استان 
طرح های تاب آوری و جایگزینی شــبکه های فرسوده به کابل خودنگهدار با 
شناسایی و رفع عیب نقاط قابل بهبود و حادثه خیز شبکه، با سرعت و جدیت 
درحال اجرا است تا در زمان بحران شاهد کمترین میزان ناپایداری در شبکه های 

توزیع برق  باشیم.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق گیلان تاکید کرد: مقاوم سازی شبکه های 

توزیع، ارتقای قابلیت اطمینان شبکه،انجام تعمیرات 
پیشگیرانه با هدف ارتقای تاب آوری،رفع کانون های 
خطر آفریــن ، بهره گیری از ظرفیت و توان فنی 
نیروی انسانی شرکت در راستای گسترش تعمیرات 
و کاهش هزینه ها، اجرای تمرین و مانور آموزشی 
جهت راهبری و مدیریت اکیپ ها در شرایط سخت 
و بحرانی از جمله اهداف مهم اجرای طرح جهادی 
افزایش تاب آوری خطوط فشــار متوسط در کل 

استان می باشد.
محمد تقی مهدیزاده مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان گیلان افزود:  با 
توجه به شرایط ویژه  تامین گاز نیروگاههای برق، مشترکان می توانند  با مدیریت 
مصرف  فصل سرد سال را با روش های بسیار ساده مثل خاموش کردن حداقل 
یک لامپ اضافه ، کم کردن روشنایی پارکینگ  آپارتمانها  و کاهش یک درجه 
ای وسایل گرمایشی در پایداری مصرف انرژی مثل همیشه همکاری کنند تا 
تمام هم استانی های ارجمند و مشترکین اینشرکت در فصل پیش رو، از خانه ای 

گرم و روشن بهره مند شوند.
محمد تقی مهدیزاده در انتها تصریح کرد: راحت ترین  و سریع ترین راه برای 
اعلام خاموشی ها و مشکلات در حوزه برق، دانلود و نصب اپلیکیشن برق من 
است که از طریق سایت اینشرکت به آدرس www.gilanpdc.ir   و یا کافه 

بازار قابل دسترس است.

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی اســتان 
البرز در نشست با هیات سرمایه گذاری 
کشور افغانســتان؛ گفت: مرکز خدمات 
سرمایه گذاری اســتان، کانون مراجعه 
سرمایه گذاران داخلی و خارجی به استان 

البرز است.
رضا جعفری در نشســت مدیران دستگاه های 
اجرایی عضو مرکز خدمات سرمایه گذاری استان با 
هیات سرمایه گذاری خارجی از کشور افغانستان اظهار 

داشت: استاندار البرز از تمامی مدیران دستگاه های اجرایی بویژه مدیران اقتصادی 
استان البرز خواسته است تا در بحث سرمایه گذاری، فارغ از بحث بوروکراسی های 
اداری از سرمایه گذاران استقبال و حمایت شود.وی به پتانسیل ها و ظرفیتهای 
استان البرز اشــاره کرد و افزود: وجود راه های مواصلاتی استاندارد در استان  و 
برخورداری از راه های مناسب زمینی و هوایی، نزدیک بودن به فرودگاه های امام 
خمینی، مهرآباد و پیام ، قرارداشتن در مرکز ثقل بازار محصولات کشاورزی کشور 
و نزدیکی آن به تهران، برخورداری از دانش، تکنولوژی و مکانیزاسیون در تولید با 
ضایعات کمتر و بهره وری بالاتر در حوزه کشاورزی، تولید ۵درصد از محصولات 
کشاورزی کشــور در این استان ، وجود مراکز علمی، آموزشی و دانشگاهی در 
حوزه کشاورزی، تولید محصولات ارگانیک، قابلیت سرمایه گذاری در بخش دام، 
طیور، آبزیان،زیربخش زراعت، صنایع تبدیلی و تکمیلی بخش کشاورزی ، استقرار 

3.۶ درصد صنایع در این استان ، وجود 11 شهرک 
صنعتی، 3۵00 واحد صنعتی فعالی در استان ، وجود 
بازارهای مطمئن و رو به گسترش کشورهای منطقه 
برای تجهیزات برقی، الکترونیکی ، فلزات سنگین، 
تولیدات پوشاک ، منســوجات ، صنایع غذایی و 
کشاورزی از جمله مزایای سرمایه گذاری در استان 
البرز است.وی خاطرنشان ساخت: استان البرز دارای 
4 اقلیم مختلف است و در بخش گردشگری بعنوان 
ایران کوچک جاذبه های ممتازی دارد مانند: مناظر 
طبیعی، تاریخی، هوای مطبوع و لطیف، چشم اندازهای بدیع، پوشش گیاهی 
مناسب، تنوع فرهنگی که فضای مناسبی را برای جذب توریست فراهم نموده 
است.مدیرکل اموراقتصادی و دارایی و نائب رئیس مرکز خدمات سرمایه گذاری 
استان البرز به بخش هایی از قانون حمایت از سرمایه گذاری خارجی اشاره و تاکید 
کرد: ما اشــتراکات دینی و فرهنگی با کشور برادر و دوست، افغانستان داریم و 
آمادگی داریم در تمامی زمینه های تولیدی،کشاورزی، صنعتی،خدمات، آب، برق، 
گاز، حمل و نقل و انرژی با سرمایه گذاران کشور افعانستان همکاری و تبادلات 
تجاری داشته باشیم.بنابراین گزارش، در این نشست 30 پروژه مجوز بی نام در 
حوزه های صنعت، معدن و تجارت، کشــاورزی، دام، طیور و آبزیان ،خدمات ، 
گردشگری، حمل و نقل جهت انجام سرمایه گذاری خارجی، به هیات سرمایه 

گذاری خارجی از کشور افغانستان معرفی شد.

 اكیپ های عملیاتی شركت توزیع نیروی برق گیلان 
در حالت آماده باش قرار گرفتند 

در پی اعلام نفوذ جریانات ناپایدار در استان از سوی سازمان هواشناسی: 

 مرکز خدمات سرمایه گذاری البرز
 کانون مراجعه سرمایه گذاران داخلی و خارجی است

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان البرز:

عرب احمــدی، مجری طرح گیاهان دارویی ســازمان 
جهادکشاورزی گلستان از توسعه کشت گیاهان دارویی 
در اراضی دیم و شیبدار استان خبر داد و گفت: گلستان در 

آینده به قطب تولید گیاهان دارویی تبدیل می شود.
علی اکبر عرب احمدی در گفتگو با بازار اظهار کرد: به جهت جلوگیری 
از فرسایش خاک و حفظ منابع خاک و آب در استان باید زارعان به کشت 
گیاهان کم آب بر روی بیاورند.مجری طرح گیاهان دارویی ســازمان 
جهادکشاورزی گلستان افزود: گیاهان دارویی به علت کم آب بر بودن 
بهترین جایگزین برای کشت های سنتی با مصرف آب بالا هستند و با 

توجه به ارزش افزوده ای که این محصولات دارند از نظر اقتصادی برای 
کشاورز مقرون به صرفه خواهد بود.عرب احمدی با بیان اینکه کشت 
گیاهان دارویی در گلستان در حال افزایش است، بیان کرد: گلستان با 
توجه به تنوع اقلیم و شرایط خاکی که دارد در آینده ای نزدیک به یکی 
از قطب های تولید محصولات گیاهان دارویی تبدیل خواهد شد.وی 
یادآورشد: با توجه به طرح جهش تولید در دیمزار ها، چندسالی است که 
کشت گیاهان دارویی را در استان آغاز کرده ایم زیرا گلستان شرایط خوبی 
برای کشت های نشائی دارد.به گفته وی، در حال حاضر در شهرستان 
گرگان، علی آباد، بندرگز، کردکوی، گنبد، آزادشهر و فاضل آباد بسیاری 

از زارعان به کشت گیاهان دارویی مانند نعنا فلفلی، بادرنجونه، سیاه دانه و 
زیره سبز مشغول اند.مجری طرح گیاهان دارویی سازمان جهادکشاورزی 
گلستان با بیان اینکه نوار شمالی استان مناطق مناسبی برای کشت زیره 
سبز است، گفت: با توجه به بارندگی هرسال بین سه تا پنج هزار هکتار از 
اراضی کشاورزی زیره کشت می شود.وی با بیان این موضوع که استان 
گلستان در بخش گیاهان دارویی نوپا است، افزود: باید برای ایجاد صنایع 
تبدلی و بسته بندی برای این محصولات تصمیمی جدی گرفت تا ارزش 
افزوده نصیب استان شود.به گفته عرب احمدی، امسال در بیش از هزار 

هکتار از مزارع کشاورزی استان سیاه دانه کشت شده است.

ادامه از صفحه یک
اما چه کنیم که در چند ســال گذشته، قلم رسانه ها باید به بیان  گرانی های 
سرسام آور در این شب زیبا بچرخد چراکه اکثریت مردم ما مخصوصاً در سرزمین 
سه هزارساله مادها درگیر مشکلات گرانی انواع اقسام میوه ها و آجیل و شکلات 
و شیرینی هستند و طعم شیرین شب یلدا را مانند گذشته نمی چشند و شرایط و 
وضعیت معیشتی آن ها اجازه نمی دهد میوه ها، آجیل ها و تنقلات و خشکبار که 

از قدیم الایام پای ثابت سفره های شب یلدا بوده را سر سفره های خود ببینند.
ثبت تورم نقطه ای 48 درصدی در آبان ماه ســال جاری خود سقوط سطح 
تقاضا برای خرید آجیل و خشــکبار شــب یلدا از قبل را رقم زد به طوری که 
مسئولان صنفی هم از قبل کاهش 30 درصدی تقاضا در بازار آجیل و خشکبار 

را از ابتدای سال جاری پیش بینی می کردند.

بازار آجیل و خشکبار همدان در آستانه شب یلدا خبر از شدت گرانی ها می دهد؛ 
همدانی ها دیگر با کمتر از ۵00 هزار تومان تا ۶۵0 هزار تومان برای هر کیلو 
آجیل و خشکبار در بازار مواجه نمی شوند، رقم هایی که لاکچری بودن شب یلدا 
را به صورت پیاپی و دم به دم گوشزد می کند چنان که این قیمت های بالا حریف 
قدر پولی و مالی و ســرمایه ای آن چنانی می طلبد والا کسانی که در مشاغل 
کارگری و کارمندی اشتغال دارند یا زنان سرپرست خانواده با حداقل درامد و 
مددجویان کمیته امداد امام خمینی )ره( و سازمان بهزیستی محال است بتوانند 
سهمی در خرید بازار شب یلدا داشته باشند.از داستان گرانی آجیل و خشکبار 
که بگذریم این روزها و بخصوص در شب یلدا فراهم کردن چند پرس غذای 
نه چندان اعیانی برای برخی خانواده ها تبدیل به کاری دشوار تبدیل شده است 
چراکه یک خانواده 4 الی ۵ نفره اگر بخواهند به خودشان بزنند و دیگر مخارج را 

در نظر نگیرند برای تهیه یک غذای مناسب شب یلدا، باید هزینه ای معادل 380 
هزار تومان صرف کنند.مع هذا قرار نبود دیگر امسال شب یلدای هیچ ایرانی به 
تلخی بگذرد و از خرید پای ثابت سفره های شب یلدا حتی یک شهروند ایرانی 
هم ناکام بماند ولی با توجه به جو حاکم بر بازار و قیمت هایی که تا شب یلدا 
به ناکجاآباد می رسند تصور نمی شود ضیافت و مهمانی شب یلدا برای قریب 

به اتفاق مردم به خوشی و شیرینی رقم بخورد.
خداوند را گواه می گیریم که قصد ناامید کردن مردم را نداریم ولی حادثه گرانی 
واقعی اتفاق می افتد و هرلحظه مثل بمب ساعتی، لحظات شیرین زندگی مردم 
را تحت سیطره ویرانگر خود قرار می دهد بنابراین از مسئولان و دست اندرکاران 
انتظار می رود بیش از این فکر مردم و جلوگیری از کوچک شدن سفره آن ها 

باشند.

گلستان به قطب تولید گیاهان دارویی تبدیل می شود

پیوند ناگسستنی شیرینی ضیافت شب یلدا با گرانی

عضو شورای شهر کرج از افتتاح فاز 1 خط 2 قطار 
شهری کرج در دهه فجر خبر داد.

علی قاسم پور رئیس شورای شهر کرج در جلسه کارگروه بررسی 
پروژه قطار شهری کرج که پیرامون بررسی رفع مشکلات این 
پروژه در محل شــورای اسلامی برگزار شد با بیان اینکه خط 
2 قطار شــهری یکی از پروژه های اثرگذار در زمینه پدافند غیر 
عامل است اظهار کرد: طولانی شدن زمان تکمیل این پروژه 
با محدودیت اعتبار، افزایش قیمت ها و اختلافات بین پیمانکار و 

کارفرما همراه شده و پروژه را بارها متوقف نموده بود.
قاســمپور بیان کرد: امــا امروز قطار شــهری کرج که جزو 
سیاست های اصلی شورای ششم است، با همدلی و پیگیری در 

آینده ای نزدیک فاز 1خط2 آماده بهره برداری است.
علیرضا رحیمی محمود آبادی رییس کمیسیون عمران و حمل 
و نقل شورای اسلامی شهر کرج هم در کارگروه بررسی پروژه 
قطار شهری کرج که با حضور اعضای کارگروه و ناظرین قطار 
شهری، مشاوران، پیمانکاران و رئیس سازمان حمل و نقل ریلی 
در محل شورای شهر برگزار شد با بیان اینکه روند تکمیل پروژه 
به خوبی در مسیر حرکت قرار گرفته و تا دهه مبارکه فجر فاز1 
خط2به نتیجه خواهد رسید، اظهار کرد: کمبود اعتبارات یکی از 
دلایل روند کندی در پروژه مترو اســت؛ طی سفر آخر رئیس 
جمهور به اســتان البرز اعتباری برای این پروژه بزرگ در نظر 

گرفته شد اما کافی نیست.
رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر کرج بیان 
کرد: علاوه بر پیشــرفت پروژه در محدوده 4۵متری گلشهر تا 

چهارراه طالقانی، ادامه خط 2 از چهارراه طالقانی تا پایانه شهید 
سلطانی با پیشرفت خوبی مواجه هستیم و سرعت کار در این 

محدوده بالاســت؛ امیدواریم در صورت تامین اعتبار تا پایان 
دوره ششــم شورا این مســیر نیز تقدیم مردم عزیز شود.جواد 

چپردار رئیس کمیسیون ســلامت، محیط زیست و خدمات 
شــهری شورای اسلامی شــهر کرج، راه اندازی قطار شهری 

را هدیه شــورای دوره ششــم به مردم عنوان کــرد و افزود: 
خط منتهی به ایســتگاه چهارراه طالقانی آمــاده بهره برداری 
اســت که طول آن به شــش و نیم کیلومتر می رســد ولی 
 این مســیر کوتاه در کلانشــهر کرج، باری از دوش مردم بر
نمی دارد و باید برنامه ریزی و سیاستگذاری برای اینکه ایستگاه 

را به ایستگاه شهید سلطانی برسانیم ایجاد شود.
محمد اسدیان رئیس مرکز پژوهش ها و مطالعات راهبردی 
  kتا f شــورای اسلامی شهر کرج  بیان کرد: قرار شده ایستگاه
)4۵ متری گلشهر و چهارراه طالقانی( خط دو قطار شهری کرج 
به طول حدود ۶.۵ کیلومتر در دهه فجر تست سرد و گرم شود؛ 
رام قطار ۷ واگنی که توسط شرکت واگن سازی تهران تعمیر 
و اورهال شــده است در صورت تسریع در تحویل، آماده انجام 

تست های اولیه در این مسیر هستیم.
محمد اسدیان یادآور شد: تست سرد، تست گرم، راه اندازی و 
بهره  برداری مراحلی است که قبل از بهره برداری قطعی از این 
ایســتگاه ها باید طی شود؛ با راه اندازی که انجام می شود، طبق 
پروتکل های بین المللی سیر و حرکت قطار شهری، حدود سه 

ساعت در روز، مسافر در ایستگاه ها جابه جا خواهد شد.
حســین مهاجری رئیس کمیسیون شهرســازی و معماری  
شورای اسلامی شهر کرج گفت: در راستای توسعه خط قطار 
شهری بایستی لیستی از نیازمندی ها، پیش بینی و زمانبندی 
و هزینه های فوق، پیش بینی و توســط کارگروه بررسی شود 
و در خصــوص عدم پیش بینی برخی از هزینه ها، روش های 

جایگزین اعمال شود.

فاز۱خط۲قطارشهریکرجدرآستانهراهاندازی

ســازمان فنی و حرفه ای کشــور به 
دنبال افزایش ســطح مهارت در جامعه 
اســتمدیرکل آموزش فنی و حرفه ای 
استان البرز، آموزش های فنی و حرفه ای 
را یکی از کم هزینه ترین و سهل الوصول 
ترین راه ها برای دستیابی به تخصص 
مناســب عنوان و اظهار کرد: سازمان 
آموزش فنی و حرفه ای کشور به دنبال 
افزایش سطح مهارت ها در جامعه است.
پنجمین جلسه هیأت نظارت بر آموزشگاه های 
آزاد فنــی و حرفه ای اســتان در ســال جاری با 

حضور مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای اســتان البرز و معاونین وی، رئیس اداره موسسات کارآموزی آزاد 
و مشارکت های مردمی، نمایندگان کانون انجمن های صنفی آموزشگاه های آزاد استان و اعضای هیأت 

نظارت در سالن اجتماعات این اداره کل برگزار شد. 
بهزاد غفاری، مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز در این جلسه، آموزش های فنی و حرفه ای را 
یکی از کم هزینه ترین و سهل الوصول ترین راه ها برای دستیابی به تخصص مناسب عنوان و اظهار کرد: 
سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور با ارائه آموزش های فنی، حرفه ای و مهارتی به اقشار مختلف به 

دنبال افزایش سطح مهارت ها در جامعه است.
وی تقویت بخش خصوصي و توجه به اهمیت نقش آموزش هاي فني و مهارتي در ایجاد اشتغال پایدار را 
از مهم ترین اهداف تشکیل جلسات هیأت نظارت دانست و خاطرنشان کرد: یکی از وظایف مهم و خطیر 
آموزشگاه های آزاد فنی و حرفه ای، تامین بخش اعظم نیروهاي ماهر و متخصص در حرفه هاي مختلف 
مورد نیاز بازار کار است و انتظار داریم بخش خصوصی بر اساس تکنولوژی های نوین و نیاز مهارتی جامعه، 
به ایفای نقش محوری خود بپردازد.گفتنی است، در این جلسه به 33 مورد درخواست از جمله تأسیس شعبه، 

افزایش حرفه، استفاده از فضای مشترک، انتقال و تمدید رسیدگی شد.
شایان ذکر است در حال حاضر بیش از 4۵0 موسسه کارآموزی و آموزشگاه آزاد فنی و حرفه ای در سطح 

استان به ارائه آموزش های مهارتی می پردازند.

سازمان فنی و حرفه ای کشور به دنبال 
افزایش سطح مهارت در جامعه است

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز:

نماینده مردم کرج در مجلس شــورای 
اسلامی به منظور پیگیری مطالبات ساکنین 
روستای چنارک و بیدار چشمه با اهالی این 
دو روستا دیدار و در جریان مشکلات این 

محدوده از منطقه ۶ قرار گرفت.
علیرضا عباســی نماینده مــردم کرج در مجلس 
شورای اســلامی به همراه علیرضا رحیمی رئیس 
کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای اسلامی شهر 
کرج و علی فروغی سرپرست شهرداری منطقه ۶ 
به منظور پیگیری مطالبات ساکنین روستای چنارک و 
بیدار چشمه با اهالی این دو روستا دیدار و در جریان 

مشــکلات قرار گرفتند.عباسی در این دیدار، اظهار داشت: پیگیری های مجدانه در راستای رفع موانع قانونی 
و رسیدگی به محله بیدار چشمه وچنارک )اراضی واقع در حریم منطقه( انجام می شود.نماینده مردم کرج در 
مجلس شــورای اسلامی بابیان اینکه فرصت خدمتگزاری را نباید از دست داد، بر ضرورت اجرای طرح های 
شــهری تأکید کرد و افزود: تکریم ارباب رجوع و رفع مشکلات شهروندان باید به عنوان یک اولویت مهم در 
دستور کار قرار گیرد.وی با تأکید بر اهمیت خدمت رسانی مطلوب به شهروندان مناطق محروم و کم برخوردار 
اعلام کرد: اولویت کاری مدیریت شهری کرج در رسیدگی به درخواست های شهروندان در این محلات است.
علیرضا عباسی بیان کرد: این دیدارها باهدف بررسی مسائل و مشکلات شهری و هم اندیشی جهت رفع این 
مسائل است که امیدواریم نتایج مثبتی را برای شهر به همراه داشته باشد.عضو کمیسیون کشاورزی مجلس نیز 
ضمن تقدیر و تشکر از مدیر و پرسنل منطقه در ارائه خدمات مناسب به شهروندان ساکن در این منطقه افزود: 
تأمین نیازمندی های زندگی شهروندی از مهم ترین اولویت های مدیران و مسئولان شهری است که با تحقق 
حداکثری نیازها و خواسته های به حق شهروندان، زمینه های ایجاد آسایش و آرامش زندگی را برای شهروندان 
فراهم می کند.سرپرست منطقه ۶ شهرداری کرج در حاشیه این دیدار از توجه و عنایت ویژه مسئولین عالی رتبه 
شهر و استان به ویژه نمایندگان مردم کرج در مجلس شورای اسلامی به این منطقه تقدیر و تشکر کرد.فروغی در 
پایان عنوان کرد: امید می رود با حمایت های مادی و معنوی بتوانیم در ارائه خدمات مناسب و درخور شأن ساکنان 

در این منطقه گام های مؤثری را برداریم.

 مشکلات ساکنان روستاها »چنارک« 
و »بیدار چشمه« رفع شود

نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی مطرح کرد:

محک فقط تهران نیست!
 این یه قصه ی واقعیه. 15 ســال پیش یه دختر 7 ســاله از دیار کردستان به خاطر ابتلا به سرطان، در بیمارستان 

بستری شد و محک در مسیر مبارزه با بیماری کنارش ایستاد. اون دختر سه سال با سرطان جنگید و شکستش داد. 

اما عوارض این بیماری برای حمیرای قصه ما، معلولیت بود.

 قهرمان کوچولوی قصه که امروز 22 سالشه با وجود معلولیت به سراغ علاقه اش رفت. اون حالا دانشجوی معماری 

و نقاش چیره دستیه که نقاشی هاش جوایز بین المللی به دست آورده.

این فقط یه قصه از هزاران قصه ی قهرمانی کودکان محک بود.

کودکان مبتلا به سرطان در تمام شهرهای ایران تحت حمایت محک هستند.

محک فقط تهران نیست!

همه جای ایران مهر شما همراهشونه

  همین حالا حامی کودکان مبتلا به سرطان محک، در سراسر ایران باشید!


